
Miljø- og Planlægningsudvalget

Til: Økonomi- og erhvervsministeren

Dato: 12. november 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MPU alm. del

Spørgsmål 173
Hvad kan ministeren oplyse om regeringens fremadrettede indsats (f.eks.
2010-2020) for at minimere og eliminere PCB-holdigt byggemateriale i eksi-
sterende bygninger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Pia Olsen Dyhr (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfpiod@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
formand
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